
Schůzka Ekotýmu (19.10.2017) 

Přítomni: všichni členové ekotýmu. Omluvena: Eva Bláhová 
S přítomnými jsme probrali jednotlivé zprávy z průběhu realizace druhé probírané oblasti-jídlo. Co se nepovedlo a co 
se povedlo. Co si děti pamatují z akcí věnovaných Eko-škole. 
Hlavním programem tohoto setkání bylo zodpovězení otázek na téma „voda“. Protože se tomuto tématu věnujeme 
pravidelně v rámci TVP, zaměřili jsme se na zopakování hlavních myšlenek tématu a prakticky jsme ukázali hlavně 
dospělým zástupcům Ekotýmu, co již v MŠ všechno máme. Prošli jsme si umývárnu a toalety, kde již máme piktogramy, 
které každodenně připomínají dětem, jak se hospodaří s vodou. Podívali jsme se do prádelny, do šachty s přívodem 
vody a hledali pravidlo, které není jen součástí Ekokodexu, ale také součástí „Pravidel chování v MŠ“ – Kapičkové 
pravidlo. Zjistili jsme, že rezervu máme hlavně při zalévání naší eko-zahrádky. Hledali jsme „dešťosvod“, kde by se 
mohla zachytávat voda a jak by mohl zásobník na vodu vypadat. Členové Ekotýmu byli také seznámeni s průběhem 
realizace projektu s názvem „Výukové centrum hydrometeorologie“, které v letošním roce realizujeme. Už se těšíme, 
jak si vyzkoušíme vodní kaskádu, vodní lupy či meteorologickou stanici. 
 
Silné stránky naší MŠ: vybavení k tématu 
Slabé stránky:  

1) aplikace pravidel hospodaření s vodou u dětí; i přes pravidelné upozorňování dětí na hospodaření s vodou, 
často zapomínají např. při čištění zubů vodu vypnout 

2) hospodaření s vodou v ekozahrádce 
 
 

  

   



    


